

December 17, 1975

Yugoslavia

Development Cooperation

Memorandum of Understanding between the Government of Canada and the Federal Executive Council of the Assembly of the Socialist Federal Republic of Yugoslavia on Cooperation in the Fields of Agriculture and of Food Industry

August 15, 1983

Yugoslavia

Land-Use Agreement

Agreement between Canada and the Directorate for Construction and Reconstruction of Belgrade

August 24, 1976

Yugoslavia

Science

Arrangement between Canada and Yugoslavia concerning exchanges in the field of science and technology; exchange of letters at

Ottawa November 3, 1971

Yugoslavia

Veterinary Arrangement

Arrangement between the Department of Agriculture of Canada and the Federal Committee for Agriculture of Yugoslavia in the field of Veterinary Medicine

November 15, 1984

Zaire

Agriculture

Arrangement Particulier entre le Canada et le Conseil Executif de la République de Zaire relatif a un projet d'appui au Département de l'Agriculture et du Développement Rural (DADR)

March 25, 1986

Zaire

Aide Alimentaire

Arrangement Particulier entre le Gouvernement du Canada et le Conseil Exécutif du Zaire concernant la Fourniture d'Aide Alimentaire Canadienne au Cours de l'Année Financière 1986-1987

June 3, 1986

Zaire

Co-operation

(Commission Bilaterale)

Procès-Verbal de la Première Réunion de la Commission Bilaterale Canado-Zairoise

November 23-24, 1981

Zaire

Commercialisation Agricole

Arrangement Particulier entre le Gouvernement du Canada et le Conseil Exécutif de la République du Zaire concernant le Projet